
 

 

 
 
Ptuj, 20. september 2021 
 
 
 

Podajam pobudo, da se poleg že obstoječega dela Ptujskega gradu osvetli tudi severno 

stran žitnice. Glede na dejstvo, da imamo enega najlepših gradov v Sloveniji in Evropi je 

velika škoda, da ne bi tudi ob večernih urah in ponoči bil viden v vsej svoji lepoti.   

 

  

Luka Žižek, mestni svetnik, svetniška skupina SD 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


